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Abstract (en)
[origin: CN106894150A] The shed forming machine (2) includes a lubrication system, which includes a lubricant circuit (C2) and a lubricant
circulating pump (72) comprising a pump body (74) provided with a channel (78) connected to a lubricant circuit primary conduit (178) and a
lubricant discharge channel (80), which is connected to a secondary conduit (138) of the lubricant circuit provided in the frame 6) The suction
channel (78) faces and opens onto the primary duct (178), which is provided in the frame, and the discharge duct (80) is opposite and opens into the
secondary duct (138).

Abstract (fr)
Cette machine (2) de formation de la foule comprend un système de lubrification, qui comprend un circuit de lubrifiant (C2) et une pompe (72) de
mise en circulation du lubrifiant comprenant un corps de pompe (74) pourvu d'un canal d'aspiration (78) connecté à un conduit primaire (178) du
circuit de lubrifiant et d'un canal de refoulement (80) de lubrifiant, qui est connecté à un conduit secondaire (138) du circuit de lubrifiant ménagé
dans le bâti (6) Le canal d'aspiration (78) est en vis-à-vis et débouche sur le conduit primaire (178), qui est ménagé dans le bâti, et le canal de
refoulement (80) est en vis-à-vis et débouche sur le conduit secondaire (138).
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